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Zápis z 6. setkání pracovní skupiny MAP IV pro financování 

9. 12. 2024 15:30 – 18:30 

Přítomní: 

- realizační tým (RT MAP IV): L. Štiková 

 

- členové pracovní skupiny (PS): viz prezenční listina 

Body jednání: 

1. Přivítání členů PS Lenkou Štikovou  

L. Štiková přivítala přítomné na 6. setkání této pracovní skupiny v rámci projektu MAP IV a 

seznámila přítomné s programem dnešního setkání PS pro financování. 

2. Aktuální informace o projektu MAP IV  

L. Štiková informovala přítomné o podání 1. ZoR a 2. ŽoP dne 26. 11. 2024. ŘV již nám vrátil 

obě zprávy k dopracování. ŽoP bude profinancována až v únoru 2025. Příští ZoR a ŽoP budeme 

podávat v květnu 2025. Projekt končí 31. 8. 2025 a závěrečné zprávy budeme podávat na konci 

října 2025. Na jaře bude výzva na MAP V. Ta bude již pouze implementační a v Praze je nutná 

spoluúčast 50%. Vedené MČ Praha 20 bude předložena analýza případné účasti v této výzvě a 

bude na jejím rozhodnutí zda se do této výzvy zapojí. 

3. Informace o výjezdu pedagogů na Loučeň 

Ve dnech 15. – 17. 11. 2025 se uskutečnila vzdělávací akce pedagogů v konferenčním centru 

zámku Loučeň, kde se setkali ke vzájemnému sdílení a vzdělávání pedagogové MŠ a 1. stupně 

ZŠ. Evaluátorka zaznamenala velmi pozitivní zpětnou vazbu, zejména co se týče vzájemného 

sdílení a navázání kontaktů. Ze strany pedagogů byl vznesen požadavek na uspořádání ještě 

jednoho podobného setkání v druhém pololetí tohoto školního roku v odpoledních hodinách, 

kde by opět došlo ke vzájemnému sdílení. Členové PS pro financování jsou tomuto záměru 

nakloněni a souhlasí s uspořádáním tohoto setkání. RT MAP setkání zorganizuje v jarních 

měsících roku 2025. 

4. Síť místních lídrů 

L. Štiková požádala členy PS pro financování o pomoc při identifikování sítě místních 

pedagogických lídrů, která je povinnou aktivitou v rámci podaktivity 3.4 Pracovní skupina pro 

podporu moderních didaktických forem vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí. I když PS 
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pro financování nemá přímo v náplni práce moderní didaktické formy a jejich rozvoj, jsou zde 

přítomni ředitelé škol a ti mohou v řadách svých podřízených pedagogů identifikovat 

potenciální lídry. Budeme rádi, když počet členů této sítě bude co největší. 

 

5. Výzva na Šablony II v OP JAK 

L. Štiková seznámila přítomné s výzvou na Šablony II v rámci OP JAK, která byla vyhlášena již 

v září 2024 a od října 2024 je možné podávat žádosti. Ukončení podávání žádostí je až v září 

2025 a realizace projektu může trvat až do konce roku 2028. Nastavení výzvy je víceméně 

shodné s podmínkami pro Šablony I. Mezi oprávněnými žadateli jsou i SVČ a ZUŠ. Alokace 

výzvy je 4,5 miliardy. Maximální výše dotace se vypočítá dle vzorce: MŠ = 250 000 Kč + (počet 

dětí x 2 000 Kč) + (počet účastníků x 1 000 Kč ) ZŠ = 250 000 Kč + (počet žáků x 2 000 Kč) + 

(počet účastníků x 1 000 Kč ) ŠD, ŠK, SVČ a ZUŠ = 150 000 Kč + (počet dětí/žáků/účastníků x 1 

000 Kč). Novinkou je spolufinancování ve výši 5 % (školy zřízené MŠMT 0 %), viz také PpŽPZP 

kap. 5.9.4. Z personálních šablon vypadl školní psycholog a speciální pedagog, kteří by měli být 

financováni přímo. Zůstala zachována oblíbená šablona inovativního vzdělávání a vrátila se 

šablona pro doučování. Na dotaz, zda se chystají v příštím roce podat žádost v rámci této výzvy 

všichni ředitelé MŠ, ZŠ i ZUŠ zareagovali kladně. 

6. Co nás čeká v příštím roce 

L. Štiková informovala o probíhající aktualizaci finálního dokumentu MAP a požádala o 

aktualizaci profilů škol včetně ilustračních fotografií. Na jaře budou ředitelé škol osloveni 

s výzvou k aktualizaci tabulek investičních záměrů. V létě bude probíhat finalizace dokumentu 

MAP – identifikace aktivit na školní roky 2025/26, 2026/27, 2027/28.  

7. Různé 

Ze strany paní ředitelky Frolíkové padl dotaz na novu školu v Horních Počernicích. L. Štiková 

potvrdila, že v návaznosti na plán rozvoje území a výstavbu s oblastech Bílý Vrch a K Berance, 

kde je v plánu rozsáhlá bytová výstavba, má v této oblasti vzniknout nová úplná tedy 

devítitřídní ZŠ.  Ředitel Wild informoval o plánované olympiádě pro MŠ v roce 2025, kdy chtějí 

jako FZŠ s rozšířenou výukou sportu navázat na tradici z minulosti a uspořádat opět sportovní 

klání pro děti z MŠ. 

Praha 11. 9. 2024 

Zapsala: Lenka Štiková, členka RT MAP IV 

 


